将軍澳一藍田隧道 第十九期 - Issue 19 EDD

2022年1月 January 2022

Tseung Kwan O – Lam Tin Tunnel

歡迎 參閱第十九期將軍澳一藍田隧道工程通訊·本期介紹位於藍田交匯處內的行政大樓 工程概況及其他工程資訊。

Welcome to the nineteenth issue of Tseung Kwan O-Lam Tin Tunnel Newsletter (Construction). This issue introduces the works of the Administration Building in Lam Tin Interchange and other information about the project.



位於藍田交匯處內的行政大樓建造工程正在進行。

Construction of the Administration Building in Lam Tin Interchange is in progress.



better greening and harmonious environment.

進行中的工程:

- 於藍田交匯處建造高架橋、行政大樓、 通風大樓、園景平台、行人橋、以及排 水及污水設施;
- 鯉魚門道、東區海底隧道支路、茶果嶺道、油塘道、寶順路、寶邑路及翠嶺路的道路工程;
- 為配合施工於東區海底隧道支路、將軍 澳唐賢街、寶順路、寶邑路及翠嶺路實 施的臨時交通措施;
- 將軍澳的隧道出入口建造通風大樓;
- 於將軍澳灣建造海上高架橋;
- P2路道路工程、建造園景平台及於將軍 澳灣興建海堤;
- 於寶順路、寶邑路及翠嶺路一帶進行地 下設施改道及建造南行人橋;以及
- 安裝交通管制及監察系統。





Works in progress:

- Construction of viaducts, administration building, ventilation building, landscaped deck, footbridges and drainage and sewage facilities at Lam Tin Interchange;
- Road works at Lei Yue Mun Road, Eastern Harbour Crossing (EHC) Slip Road, Cha Kwo Ling Road, Yau Tong Road, Po Shun Road, Po Yap Road and Chui Ling Road;
- Implementation of temporary traffic arrangement at EHC Slip Road, Tong Yin Street, Po Shun Road, Po Yap Road and Chui Ling Road to facilitate construction works:
- Construction of ventilation building at the tunnel portal in Tseung Kwan O (TKO);
- Marine viaduct construction at Junk Bay;
- Construction of Road P2, landscaped deck in TKO and seawall construction at Junk Bay;
- Diversion of underground utilities near Po Shun Road, Po Yap Road and Chui Ling Road and construction of Southern Footbridge; and
- Installation of traffic control and surveillance system.

如欲知詳情·請瀏覽將軍澳一藍田隧道的工程網頁: For further information, please visit the TKO – LTT's project website:



http://www.tko-ltt.hk/



歡迎提出意見及建議。

Your views and comments are welcome.



24小時熱線 24-hour hotline

5599 7455



查詢電郵 Enquiry email

tkoltt@cedd.gov.hk













